

**Treasurer****Robert Kremsner**

Tel: 0160-96039564

E-Mail: treasurer@eaasdc.eu

Hello dancers, dear club representatives.

We have found a new Bulletin Admin: Since 10 April Uli Geyer is joining our ranks in this resort. Uli is introducing himself in the next Bulletin.

We wish Uli a good start and success with his task. Please give him the time he needs to get familiar with the job.

Over the last weeks, we had a number of inquiries on events, the payments related and their publication. With each inquiry the club's name and number, as well as the event number are precondition for us to be able to help you. Then we as Finance Team need about a two-week period, since we're booking the payments on a weekly basis before the publication through GEMA & Events is following.

For further questions and wishes, please feel free to contact us.

Greetings

Robert

Translated by Nicole Siebentritt

Hallo Tänzerinnen und Tänzer, liebe Clubvertreter,

wir haben einen neuen Bulletin-Admin gefunden: Seit dem 10.04.2019 verstärkt Uli Geyer uns in diesem Bereich. Uli stellt sich im nächsten Bulletin selbst vor.

Wir wünschen Uli einen guten Anfang und viel Erfolg in seiner Aufgabe. Bitte gebt Uli die Zeit, um sich einarbeiten zu können.

In den letzten Wochen kam es immer wieder zu Nachfragen zu Events, den zugehörigen Zahlungen bzw. der Veröffentlichung. Bei jeder Nachfrage sind Clubname, -nummer und Event-Nummer Vorbedingung, um helfen zu können. Und dann benötigen wir als Finanzteam einen Zeitraum von zwei Wochen; da wir wöchentlich die Zahlungen verbuchen, und dann noch die Veröffentlichung durch GEMA & Events kommt.

Für weitere Fragen und Wünsche stehen wir gerne zur Verfügung.

Grüße

Robert

Zahlung von Bulletin-Abonnements und Anzeigen**Payment of Bulletin subscriptions and ads**

Payments to / Zahlungen an:

EAASDC Bulletin

Postbank Frankfurt am Main

BIC: PBNKDEFF IBAN:DE58 5001 0060 0668 6406 04